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Vážení a milí spoluobčané,  
konec roku 2023 se nám rychle blíží, máme pro Vás  několik málo informací, jak postupují projekty, na kterých 

dlouhodobě pracujeme a také informace o nových projektech, které nás čekají      . 
 
WORKOUTOVÉ HŘIŠTĚ 
Workoutové hřiště vznikne u dětského hřiště. Bude zde 7 cvičebních strojů. Žádáme o dotaci z Fondu obnovy 
venkova ze Středočeského kraje, 1000,--Kč/na obyvatele. Proběhlo výběrové řízení, vyhrála firma COLMEX 
s.r.o.. Vysoutěžená cena je 214 955,--Kč s DPH, dotace bude 80%, (dotace 182 705,--Kč, vlastní zdroje 
32 250,--Kč). Žádost o dotaci byla podána 29.11.2023. Instalace strojů by měla proběhnout na jaře 2024. 
 
DOTACE – CHODNÍKY PODÉL HLAVNÍ SILNICE + NÁVES 
Žádost o dotaci byla podána 26.6.2023. O výsledku Vás budeme informovat. 
 
DOTACE NA OPRAVU MÍSTNÍ KOMUNIKACE + parkovací místa, chodník (od Heresů po koupaliště) 
Nejvíce zničená obecní komunikace je vyprojektována, projektová dokumentace je na stavebním úřadě, 
žádost o dotaci bude podána v I. čtvrtletí 2024. Celá ulice je řešena jako „obytná zóna“, bude zde nejvyšší 
povolená rychlost 30, budou zde vyvýšené zpomalovací nájezdy a vybudovaná tolik potřebná parkovací 
místa. Vše pro bezpečnost našich dětí a občanů. 
Nový chodník začne u čp.9 až po čp. 7, pak už celá ulice bude bez chodníků, jen parkovací místa a zeleň. 
Když vyjde dotace a ulice se rozkope, všude k RD v této ulici firma WIC-NET s.r.o položí optický kabel na 
internet a položí se zde kabely k veřejnému osvětlení a kde bude potřeba vymění se i sloupy na veřejné 
osvětlení. Jelikož v této ulici již veřejné osvětlení jede pouze na jednu fázi a spíš zde zázrakem ještě svítíme. 
 
DOTACE – MOSTEK (cyklostezka směrem k TPCA) 
Máme vyřízené prodloužení platnosti stavebního povolení. Letos MMR (Ministerstvo pro místní rozvoj) 
nevyhlásilo na „mostky“ dotace. 
 
NOVÝ ÚZEMNÍ PLÁN OBCE 
Nový územní plán obce je již dokončen. Nyní se musí dořešit námitky a připomínky a pak se bude schvalovat 
na veřejném zasedání Obce Volárna. 
 
PD NA REKONSTRUKCI OBECNÍHO ÚŘADU 
Žádost o dotaci byla podána 5.6.2023. O výsledku dotace Vás budeme informovat. 
 
UMĚLKA – VÍCEÚČELOVÉ HŘIŠTĚ 
Jak jsme Vám informovali v minulém čísle „Volárenského zpravodaje“ – Víceúčelové hřiště je v havarijním 
stavu a OÚ zde nainstaloval cedule, „Vstup pouze na vlastní nebezpečí“. 
Toto hřiště je majetkem obce, ale stojí na pozemku, který patří TJ Sokol Volárna. Obec projednávala, zda TJ 
Sokol Volárna by obci tento pozemek nepřevedli, neprodali za 1,--Kč, nedarovali…., Výsledek jednání byl, že 
TJ Sokol Volárna obci pozemek nedaruje, neprodá. 
Když nebude pozemek patřit obci, není možné využít dotaci u MMR (80%), ale pouze u Sportovní agentury 
(70%). Tuto dotaci u Sportovní agentury ale musí zařídit TJ Sokol Volárna. Proběhlo další jednání s TJ Sokol 



Volárna a řešilo se, zda TJ Sokol Volárna podá dotaci. Obec celou administrativu na dotaci samozřejmě za-
platí. Výsledek jednání byl, že TJ Sokol Volárna dotaci podávat nebude.  
TJ Sokol Volárna nabídl obci, že po dobu dotace (tj. nejméně 10 let udržitelnost dotace) by se vyměnili po-
zemky. TJ Sokol Volárna by převedli na 10 let pozemek pod „umělkou“, a obec by jim na 10 let dala pozemek 
„malé hřiště“ – par. č. 979/31. 
Bohužel na toto obec nemůže přistoupit, jelikož pozemek par. č. 979/31 je v novém ÚP veden jako pozemek 
pro veřejnou infrastrukturu – občanské vybavení. (což znamená, že obec má jediný pozemek, pokud nastane 
nějaký problém v obci co se týče řešení – školství, zdravotnictví, veřejná správa, kultura, tělovýchova, služby, 
obchod….. 
TJ Sokol Volárna slíbil, že vše znova projedná. Uvidíme, jak se TJ Sokol Volárna rozhodne, ale nevyužít dotaci, 
když je  na tento účel vyhlášena, by bylo dle názoru obce nehospodárné. Předběžná hodnota opravy, která 
se musí dát do „víceúčelového hřiště“ je cca 3,5 milionu, dotace by byla 70%. 
 
CYKLOSTEZSKA VELKÝ OSEK – VOLÁRNA 
V rámci spolku „Polabský Luh“, kterého je obec Volárna členem, se začalo v létě pracovat na projektu 
„cyklostezka Velký Osek – Volárna“.  Nyní budou osloveni majitelé pozemků, kudy povede cyklostezka. Bude 
se řešit odkoupení pozemků. 
 

 
 
EXKREMENTY PSŮ 
Během roku jsme opakovaně apelovali na majitele psích mazlíčků. Z důvodu velkého množství  psích výkalů 
na veřejných prostranství v obci, důrazně žádáme majitele psů, aby si po svých mazlíčcích výkaly uklízeli. Dle 
vydané Obecně závazné vyhlášky obce Volárna „ O veřejném pořádku a opatřeních k jeho zabezpečení“ musí 
být psi na veřejném prostranství v obci na vodítku a exkrementy zvířete neprodleně odstraněny. Porušení 
této vyhlášky bude nahlášeno na správní orgán k projednání přestupku !!! 
 
Pro rok 2024, dle nové vydané vyhlášky platné od 1.1.2024, zastupitelstvo obce schválilo zvýšení poplatku 
ze psa a to: 

- Za jednoho psa 200,--Kč  
- Za druhého a dalšího psa téhož držitele 200,--Kč 

Slevu má: 
- Za psa, jehož držitelem je osoba starší 65 let     100,--Kč  
- Za druhého a každého dalšího psa téhož držitele, kterým je osoba starší 65 let    100,--Kč.  



 
KOČKY A KOŤATA 
Vážení milovníci kočičích mazlíčků, naši milovaní mazlíčci jsou 
neoddělitelnou součástí naší obce, a proto se na Vás obracím  
s důležitým tématem, které se týká nejen nás, ale i jejich pohody 
– kastrování koček. S rychlým rozrůstáním kočičí populace jsou 
spojeny nejen praktické obtíže, ale také zhoršení zdraví 
samotných zvířat. Proto Vás naléhavě vyzýváme k zvážení 
možnosti kastrování Vašich koček. Tím nejen pomáháte regulovat 
počet nechtěných potomků, ale přispíváte i k dlouhodobému 
zdraví Vašich miláčků. Máme v obci štěstí na výbornou 
veterinářku (MVDr. Jana Máslíková, Obecní dvůr 79, Kolín, Tel: 
607 520 458), která s obcí spolupracuje na očkování domácích 
mazlíčků, je připravena poskytnout veškerou podporu a 
informace v této věci. Současně bychom Vás rádi informovali o 
spolku mimo naši obec, který se věnuje aktivnímu kastrování 
koček. Odkaz je www.feliti.cz. Viz letáček.  
 
 
 
 
 
Odpady 
Pro rok 2024 nebude obec zvyšovat cenu za komunální odpad. Pro rok 2024 zůstává 650,--Kč/občana. 
Ave Kolín a.s. navýšili cenu pro rok 2024 pro obec o 10% a stát DPH z 15% na 21 %.  
Nově, od 1.4.2024 bude svážen komunální odpad 
(černá popelnice) jednou za 14 dní.  Na popel je 
možné dostat, na obecním úřadě, malou černou 
popelnici. Bude na ní nastříkaný obrázek  
„sněhové vločky“  smí v ní být jen popel a je 
vyvážena  od září do dubna (podle topné sezóny). 
(pro informaci, cena svozů 52 týdnů/rok je 
573 500,--Kč, když dáme 1x14 ušetří obec 
286 750,--Kč, což není zanedbatelná částka) 
 
Všechny odpady kromě stavební sutě, je  možné 
v obci roztřídit, odvést, odevzdat!!! 
Malé, velké elektro – na obecní úřad 
Olej z kuchyně – na obecní úřad 
Sklo – kontejnery u dětského hřiště 
Plechovky – kontejner u dětského hřiště 
Oblečení – kontejner u dětského hřiště 
Nebezpečný odpad – 2x do roka 
Velkoobjemný odpad – 1x měsíčně (první sobota 
v měsíci) – kontejner u dětského hřiště 
Plast – žlutá popelnice, komu nestačí, zdarma na 
OÚ žluté pytle 
Papír – modrá popelnice 
Bio – hnědá popelnice 
 
Zde je přiložen leták, nový Sběrný důr Třídvorská, který můžete využít k odvozu odpadu. 
 

http://www.feliti.cz/


 
Pro informaci, kolik zaplatila obec za odpady: 
Rok 2022 
Obec zaplatila:      1 255 630,--Kč 
Vybráno od občanů:        - 339 108,--Kč 
EKOKOM        - 148 678,--Kč 
Celkové náklady obce na odpady:        767 849,--Kč 
 
 
Rok 2023 (leden až říjen – svozy pouze 10 měsíců) 
Obec zaplatila:    1 414 132,--Kč 
Vybráno od občanů:     - 343 579,--Kč 
EKOKOM     - 176 110,--Kč 
Náklady obce na odpad – 1-10/2023              894 443,--Kč  
 
Peníze od EKOKOMU, které dostaneme, je za vytříděný odpad, nejdražší položkou v odpadech je 
komunální odpad (černá popelnice)! 
 

Cena vodného a stočného na rok 2024: 
Vodné 52,49Kč/m3 s DPH    (rok 2023  vodné 51,56,--Kč/m3 s DPH) 
Stočné 63,36Kč/m3 s DPH    (rok 2023 stočné 62,23,--Kč/m3 s DPH) 
Energie AG Kolín, a.s. nám vodné a stočné pro rok 2024 nezdražila, zvedlo se DPH z 15% na 21%. 
 

- Od 1.11. máme v obecní hospodě nového pana hostinského. Přejeme mu spoustu spokojených 
zákazníků a aby se mu tady u nás dařilo a také líbilo.       

 
- Od listopadu můžete využít nově otevřenou místnost na obecním úřadě, na masáže. Masáže 

provozuje paní Martina Svobodová, objednávky na tel.  je 605 963 634. Podrobnosti jsou na našich 
webových stránkách nebo na facebooku obce. 

 
- Okolo dětského hřiště jsme v listopadu udělali brigádu a zasázeli okrasné keře (130 ks), které budou 

tvořit „zelený plot“. Všem, kdo nám pomohli, moc děkujeme      . 
 

- Obecní hospoda – zde proběhla velká investice do vyfrézování tří komínů (160 000,--Kč), dále výměna 
dvou bojlerů + instalatérské práce ( 50 000,--Kč) + drobné opravy  (20 000,--Kč). 
 

- V listopadu byly rozdány do všech RD dotazníky, kdo má zájem dostávat důležité zprávy o dění v obci 
do SMS zpráv. Tato možnost stále je, dotazník si můžete vyzvednou na obecním úřadě. 

 
- Proběhla oprava hřbitovních vrat.  

 

- Kulturní komisi děkujeme za „kulturní život v obci v roce 2023“, akcí bylo opravdu požehnaně.       
 

- TJ Sokol Volárna pro rok 2023 dostali od obce 120 000,--Kč. Na oplátku udělali v obci tři brigády. 
Vyčistili „kolíbku“, natřeli přístřešek u hřiště „plechová kůlna“ a vyčistili kanály dešťové kanalizace. U 
této poslední brigády, která se konala 6 dopoledních sobot, účastníci brigád si opravdu „mákli“. Viz 
pár fotek, v jakém špatném stavu kanály v obci byly. 

 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
A co nás čeká? 
V roce 2024 bychom chtěli zadat projekt na vybudování nového sběrného místa u naší ČOV. U 
dětského hřiště by už nedělal ostudu, dále budeme řešit důležitou otázku, zda v obci vybudovat 
„dětskou skupinu“, vše se vyvine podle plánů naší vlády a jaká budou nařízení a povinnosti pro obce 
pro zajištění míst do mateřských škol.  
Také jsme dali do rozpočtu 2024 investici do obecní hospody, kde bychom chtěli udělat nové pánské 
i dámské záchody. 
 
 
Rok 2023 utekl jako voda, čekají nás nejhezčí svátky roku, 
přeji Vám a Vašim rodinám klidné prožití vánočních svátků a do nového roku hlavně pevné zdraví.  
 
Dana Bayerová 
starostka obce 
 

 


